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Na jednání Rady a P-FV v měsíci říjnu 2016 bylo mimo jiné
projednáno:                  
1)Předseda Rady FV p. Nitsche informoval Radu FV o zahájení kolektivního vyjednávání o
podobě PKS ČDC a.s. na rok 2017. Dne 10.10.2016 došlo ze strany zaměstnavatele
k předání návrhu PKS ČDC a.s. na rok 2017. Tohoto jednání se za P-FV zúčastnil
viceprezident FV p. Hevera. Mimo tohoto návrhu již před jednáním zástupci OC obdrželi
návrh motivačního programu ČDC a.s., který má přímou souvislost s PKS a bude i s novou
PKS svázán. Rada FV byla seznámena s předloženým návrhem PKS ČDC a.s. na rok 2017.
Dále pak byla seznámena se zněním návrhu motivačního programu ČDC a.s.. Ve dnech
31.10. – 4.11.2016 se uskuteční výjezdní kolektivní vyjednávání OC k předloženému návrhu
PKS ČDC a.s.. Jednání bude probíhat v hotelu Oddech v Krkonoších. Dále pak ve dnech 7.11.
– 10.11.2016 v Kraskově proběhne první společné jednání zaměstnavatele a OC.

2)Předseda Rady FV p. Nitsche podal informace o jednání se zástupci O-13 GŘ ČDC a.s. k
problematice PRIS. Dne 5.10.2016 proběhlo v prostorech P-FV jednání k seznámení se
sestavami výkonů z datových skladů pro potřeby ZO FV a projednání připomínek k IS PRIS.
Jednání se za stranu zaměstnavatele zúčastnili p. Ing. Frömmel Pavel (vedoucí oddělení
technologie a technické služby vozové), p. Koblížek Miroslav (O13/11), p. Radkovič Radek
(O13/11), p. Bc. Kavřík Jan (O13/11). Na počátku společného jednání proběhla diskuse o
formě a způsobu zasílání výše uvedených informací. Zástupci zaměstnavatele O13 provedli
úvodní komentář. Prezentaci k sestavám výkonů provedl p. Bc. Kavřík Jan a v rámci této
prezentace ostatní zástupci O13 podali doplňující informace.

3)Prezident FV p. Malík požádal přítomné předsedy o návrh a schválení vyjednavačů OC FV
na jednání o nových PKS na rok 2017. Rada FV navrhla složení vyjednávacích týmu u ČD
a.s., ČDC a.s. a SŽDC na kolektivní vyjednávání o podobě PKS na rok 2017. Navrženi jsou:  u
ČD a.s.: vedoucí vyjednavač Malík L. členové p. Lopata S. a p. Žaloudek V., u ČDC a.s.:
vedoucí vyjednavač Hevera J. a členové p. Nitsche D. a p. Urbánek J a u SŽDC vedoucí
vyjednavač p. Kroupa a členové p. Malík, pí. Christová (poradce). Rada FV schválila tuto
nominaci.

4)Prezident FV p. Malík požádal Radu FV o vznesení požadavků na vyjednávací týmy FV při
kolektivním vyjednávání o podobě PKS ČD a.s., ČDC a.s. a SŽDC.

5)SIBP p. Chabada požádal Radu FV o projednání následných kontrol BOZP. Tato kontrola
proběhla v Děčíně. Zjištěné závady byly odstraněny. Dále budou následovat následné
kontroly na pracovištích Český Těšín a Praha.

6)Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o dalším průběhu jednání k návrhu Katalogu
prací ČD, a.s..

7)Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace o tarifních změnách zaměstnaneckého



jízdného. Rada FV byla seznámena s jednotlivými změnami. Ze strany zaměstnavatele tato
problematika přišla pouze jako informace. Rada FV nesouhlasí s tímto návrhem a požaduje
po P-FV vznesení připomínky k navýšení ceny doplatku 1. třídy. Tuto nově navrženou částku
považuje Rada FV jako za nepřijatelnou. Dále pak prezident FV p. Malík informoval Radu FV
o návrhu novely vyhlášky č. 173/1995 Sb, kterou se vydává dopravní řád drah a návrhu
vyhlášky MD (č.j. 25.2016), kterou se mění vyhláška č.177/1995 Sb., kterou se vydává
stavební a technický řád drah, ve znění pozdějších předpisů.

9)Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o průběhu jednání na DKV Praha. Jednání se za
P-FV zúčastnili prezident FV p. Malík a viceprezident FV p. Hevera. Důvodem bylo následné
projednání postihu zaměstnance ČD a.s. DKV Praha., člena FV. Proběhla diskuse přítomných
zástupců FV a vedoucích zaměstnanců DKV Praha. Výsledkem jednání je uznání
oprávněnosti stížnosti. Tím to dojde ke stažení vytýkacího dopisu a doplatku odměny za
udržení kvalifikace. Předseda ZO FV Praha p. Žaloudek poděkoval zástupcům P-FV p.
Malíkovi a p. Heverovi za angažovanost v tomto řešení neoprávněného potrestání.

10)p. Malík – seznámil Radu FV s návrhem rozpočtu SF ČD a.s. na rok 2017 a čerpáním ze
SF ČD a.s. v roce 2016.
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